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Abstract (en)
The construction set is comprised of synthetic material elements capable of being assembled. On their upper side, the elements have a protruding
portion and, in their lower side, a tightening portion. The assembly of two construction elements is obtained by introducing, under pressure, the
protruding part of one of the elements into the tightening part of the other element. The material of the construction elements is a synthetic material,
flexible, solid, friction resistant, undeformable and hygienic, as for example polyethylen. The tightening part (1) and the protruding part (2) are
coaxial and comprised by sleeve-shaped walls. On their outer face, the elements are provided with round corners (9), and in their inner portion, with
reinforcement walls (6).

Abstract (de)
Steckbausteinsatz aus Kunststoff-Steckbausteinen, die auf einer Oberseite Noppenelemente und in einer Unterseite Klemmaufnahmen für die
Noppenelemente ausgebildet haben. Das Zusammenfügen von zwei Steckbausteinen erfolgt, indem die Noppenelemente des einen Steckbausteins
in die Klemmaufnahme des anderen Steckbausteins eingedrückt werden. Das Bausteinmaterial ist ein gut haftender, formbeständiger, abriebfester
und lebensmittelrechtlich unbedenklicher Weichkunststoff wie Hochdruck-Polyäthylen (PE-weich. Die Klemmaufnahmen (1), die koaxial zu den
Noppenelementen (2) angeordnet sind, sind von hülsenförmigen Wandteilen gebildet, die im Bereich der Bausteinaußenseiten abgerundete
Bausteinecken (9) und im Innenbereich der Bausteine Versteifungswände (6) bilden.
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